
Bestyrelsesmøde i Vejlby Vænge, d. 29. januar 2024 

Tilstede: Gitte, Tom, Kim og Mathilde 

Afbud: Mette 

Referent: Mathilde 

 
1. Valg af ordstyrer – Kim 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

3. Fastelavn – Da der ikke har været nogen opbakning fra beboerne, kommer det desværre heller 

ikke til at kunne lade sig gøre at afholde fastelavn i år. 

4. Stiger i gårdene – Det vil blive undersøgt af bestyrelsen om det vil være muligt at få indkøbt 

nye stiger til de gårde hvor der mangler og muligvis få dem fastlåst med låse. Indtil da henvises 

der til at man som beboer kan kontakte varmemesteren og låne en stige af dem, hvis der skulle 

være behov for det. 

5. Kælkebakken – Der har været en beboer som har henvendt sig ang. støj fra kælkebakken. De 

støjgener der har været fra kælkebakken her i ugerne med sne, kommer ikke kun fra brugere 

og børn her i Vejlby Vænge. Mange af de besøgende på bakken kommer fra andre steder her i 

Vejlby og Ellevang generelt, og derfor er det meget svært at fastsætte regler for brug af 

bakken, samt håndhævelse deraf. Men vi vil selvfølgelig opfordre vores egne beboere, til at 

tage hensyn til de naboer der bor lige op ad bakken og holde støj på et minimum. 

6. Snerydning – Vi ved at mange beboere her i Vejlby Vænge, ligesom så mange andre steder, var 

generet af de store mængder sne som kom her i starten af januar. Vi var ramt af at vores 

varmemestre ikke kunne komme frem og møde ind på arbejde. Ang. saltning og den snevagt 

som kommer ud i weekenderne, vil vi vende den med kontoret og finde en løsning. 

7. Komfur – Der har været flere henvendelser fra beboere som oplever at deres komfur ikke kan 

stege maden optimalt på induktionspladerne, at komfuret larmer og at ovnen ikke varmer 

ligeligt. Vi vil tage en drøftelse senest til næste budgetmøde ang. dette problem og forsøge at 

finde en løsning. 

8. Evt. – Afdelingsbestyrelsen vil deltage i det årlige FAB-møde (Fælles afdelingsbestyrelsesmøde) 

lørdag den 13. april 2024. Mødet er kun for afdelingsbestyrelserne i de forskellige afdelinger. 

Derudover en reminder om at parkeringspladserne ved el lade standerne, kun er til elbiler 

imens de lader og ikke til fossilebrændstof biler. Igen må vi lige komme men info omkring 



vores storskrald, ALT storskrald SKAL stilles ind i rummet men mindre man har lavet en aftale 

med vores varmemester.  

 

Afdelingsbestyrelsen træffes næste gang i Vængehuset, mandag den 26. februar mellem 18.30 og 

19.00. 

Følg gerne vores Facebook, afdelingsbestyrelsen Vejlby Vænge, hvor vi løbende vil ligge info ind. 

 

Afdelingsbestyrelsen 


